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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. június 24. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Szabó Sándor alpolgármester 
 Bálint Andrea képviselő 
 Thomka Noémi képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Fehér Melinda képviselő 
  Hrtyán Péter képviselő 
 
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző. 
   
 
Hrncsjár Mihályné: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait,  
és Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 7 jelen van, így az ülésünk 
határozatképes. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Thomka Noémi képviselőt, jegyzőkönyvvezetőnek 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
és Thomka Noémi képviselőt a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután az polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 
A képviselő testület a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
 
1./ Vanyarci Napsugár Óvoda 2020/2021. évi Óvodavezetői beszámolójának 
megtárgyalása. 
Előterjesztő: Thomka Noémi intézményvezető  
 
2./ A Települési támogatásokról és más szociális ellátásokról szóló 12/2015 (IX.23.) 
számú rendelet hatályon kívül helyezése, új szabályrendszer kialakítása.  
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
3./ A Posta épületének szigetelésére érkezett ajánlatok elbírálása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
4./Egyebek 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 
Várnai Ildikó: 
A napirendek tárgyalásának megkezdése előtt, tisztelettel kérem a képviselő testület tagjait, a 
polgármester által hozott döntések, elfogadott rendeletek, utólagos jóváhagyására, mivel 
ebben az évben ez az első testületi ülésünk. A polgármesteri döntések előtt, minden esetben 
előzetesen egyeztettünk a testület tagjaival, így kérem jóváhagyásukat. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

1/2021.( VI.24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Polgármesteri döntések jóváhagyása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy jóváhagyja a polgármester 1/2021 (I.7.), 2/2021 (I.7.), 3/2021 (I.7.), 4/2021 (I.27.), 
5/2021 (I.27.), 6/2021 (II.3.), 7/2021 (II.15.), 8/2021 (II.15.), 9/2021 (III.3.), 10/2021 (V.26.), 
11/2021 (V.26.) , 12/2021 (V.26.), 13/2021 (V.26.), 14/2021 (V.26), 15/2021 (V.26), 6/2021 
(VI.2.), 17/2021 (VI.2.) számú határozati döntéseit. Valamint az 1/2021 (I.27.) számú 
rendeletét Vanyarc Községi Önkormányzat képviselő testületének 7/2017 (VII.25.) számú 
önkormányzati rendeletének a szociális étkeztetés helyi szabályairól, valamint a 
gyermekétkeztetés, felnőtt étkeztetés és szociális étkeztetés térítési díjainak megállapításáról 
szóló rendeletének módosításáról, a 2/2021 (II.17) számú rendeletét Vanyarc Község 
Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről a 3/2021 (V.26) számú rendeletét Vanyarc 
Községi Önkormányzat2020. évi költségvetéséről szóló 1/2020 (III.5.) számú rendeletének 
módosításáról, és a 4/2021 (V.26) számú rendeletét Vanyarc Községi Önkormányzat 2020. 
évi költségvetésének végrehajtásáról. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
1./ Vanyarci Napsugár Óvoda 2020/2021. évi Óvodavezetői beszámolójának 
megtárgyalása. 
 
Thomka Noémi: 
Az írásos beszámolót mindenki megkapta, és gondolom el is olvasta. Sok új dolog nem történt 
az elmúlt nevelési évben, hiszen a veszélyhelyzet sok mindent felülírt, így szóbeli 
kiegészítésem nincsen, kérem a beszámoló elfogadását. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
2/2021.( VI.24.) számú képviselő-testületi határozata: 

/ 2020-2021 nevelési évről szóló óvodavezetői beszámoló. / 
 

1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Vanyarci Napsugár Óvoda 
óvodavezetőjének a 2020/2021-es nevelési évről szóló beszámolóját az  előterjesztésben 
foglaltak szerinti formában, változatlan tartalommal jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
2./ A Települési támogatásokról és más szociális ellátásokról szóló 12/2015 (IX.23.) 
számú rendelet hatályon kívül helyezése, új szabályrendszer kialakítása.  
 
Várnai Ildikó: 
A Nógrád Megyei Kormányhivatal Törvényességi Felügyeleti Főosztálya az NO/TFO/39-
38/2021 számú levelében törvényességi felhívással élt melyben a Települési támogatásokról, 
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és más szociális ellátásokról szóló 12/2015 (IX.23. ) számú önkormányzati rendeletünket több 
ponton törvénysértőnek találta. Elsősorban azoknál az a probléma, hogy több támogatási 
formánál nem került meghatározásra a szociális rászorultság, mint jogosultsági feltétel. 
Véleményem szerit, egy új rendelet megalkotásával ezek kiküszöbölhetőek, és persze új 
elemek is bekerülhetnek, illetve a nem bevált támogatási formák megszüntethetőek lennének. 
 
Mlinkó Nándor: 
Mindenképpen új rendeletet kell alkotni, erről már beszéltünk többször, így javaslom, hogy a 
következő ülésünkre a jegyző, a javaslataink alapján készítse el a rendelettervezetet a 
törvényességi felhívásban foglaltak figyelembevételével.  
 
Szabó Sándor: 
Eddig sem kapott olyan, aki nem volt rászorulva, de tény, hogy ezt nem írtuk bele a 
rendeletünkbe.  
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
3/2021.( VI.24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Törvényességi felhívásban foglaltak jóváhagyása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete z NO/TFO/39-38/2021 számú 
törvényességi felhívásban foglaltakkal egyetért, és egyben felkéri  a jegyzőt, hogy a képviselő 
testület következő ülésére, készítse elő a felhívásban foglaltak figyelembevételével, a testület 
tagjainak javaslatai alapján a Települési támogatásokról, és más szociális ellátásokról szóló új 
rendelettervezetet. 
 
Határidő: soron következő testületi ülés. 
Felelős: jegyző 
 
3./ A Posta épületének szigetelésére érkezett ajánlatok elbírálása. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Arról már hoztunk döntést, hogy az önkormányzati tulajdonú, jelenleg postaként üzemelő 
ingatlanunkat szigeteléssel kell ellátni. Kiderült, hogy a szigetelés megkezdése előtt, először 
az épület alapjának szigetelését kell elvégezni, ellenkező esetben a falak szigetelése 
értelmetlen, mert csak még inkább belezárjuk a vizet. Kértünk árajánlatokat, injektálásra, és 
lemezelésre is, több kivitelezőtől. Az ajánlatokat megkapták, kérem hozzanak döntést a 
kivitelezőről. 
 
Mlinkó Nándor: 
Amennyiben technikailag lehetséges, úgy én a lemezelést választanám, mivel sokkal 
tartósabb, ez végleges megoldást nyújtana a vízszigetelésre. 
 
Szabó Sándor: 
Megnéztük, az épület kisméretű téglából épült, lehetséges a lemezelés. Az Izometál 2000 Kft 
lemezelésre adott ajánlata szerintem méltányos, és támogatható. Az ajánlatot azonban az 
általunk küldött méretek alapján adták, így lehetséges, hogy a helyszíni felmérésnél még 
felmerülnek többletköltségek, hiszen a falvastagság, illetve belső burkolatok még 
módosíthatják a költségeket. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
4/2021.( VI.24.) számú képviselő-testületi határozata: 

/ Posta épületének utólagos falszigetelése. / 
 

1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező Veres Pálné út 97. szám alatti „posta” épületét 
utólagos falszigeteléssel látja el. A kivitelezéssel az Izometál 2000 Kft ( Budapest Erdőkalja 
út 15) bízza meg. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
4./Egyebek 
Hrncsjár Mihályné: 
A meghívónkban ugyan nem szerepelt, de időközben megérkezett a Nógrád Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2020. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló, melyet a testület tagjai is megkaptak, és gondolom át is 
olvastak. Amennyiben ezzel kapcsolatosan kérdés nem merült fel, úgy javaslom a beszámoló 
elfogadását. 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

5/2021.( VI.24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Katasztrófavédelmi beszámoló jóváhagyása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy az előterjesztésnek megfelelő formában, változatlan tartalommal jóváhagyja a Nógrád 
Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 
2020. évi tevékenységéről szóló beszámolót.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  
 
Hrncsjár Mihályné: 
Most nincs jelen a művelődési ház vezetője, de szorít az idő, hamarosan itt lesz augusztus 20. 
Kérdésem, hogy akarunk-e műsort, esetleg tűzijátékot, sport napot szervezni? 
 
Fehér Melinda: 
Tudom, hogy kicsi az érdeklődés, de valami kis ünnepet mégiscsak kellene szervezni 
augusztus 20.-ára. Esetleg koszorúzás, rövid műsor, utána tűzijáték, vagy Vizi játék, vagy 
tűzzsonglőrök stb. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Rendben van, akkor megkezdjük a szervezést, a fejleményekről folyamatosan tájékoztatjuk a 
testület tagjait. 
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Másik fontos kérdés, hogy tartunk-e „falunapot”? Mivel a haluska fesztivál idén is elmarad, 
hiszen nem tudjuk, hogy ősszel hogy fog alakulni a járványhelyzet, de a Vanyarciaknak mégis 
kellene egy nekik szóló „Vanyarciak napja” elnevezésű rendezvényt tartani.  
 
Szabó Sándor: 
Lesz ugyan polgárőrnap, de mindenképpen kell egy színvonalas rendezvény, a helyieknek. 
Ennek a szervezését is meg kell kezdeni, de a testület tagjainak ötletei, javaslatai alapján. 
Szeptember eleje közepe lenne a megfelelő dátum. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Akkor várjuk az ötleteket, javaslatokat, és megkezdjük a szervezést. 
 
Szabó Sándor: 
Még egy fontos kérdésben kellene döntést hozni. A háziorvosunk által lakott szolgálati 
lakásunk fürdőszobája olyan mértékben leamortizálódott, hogy mindenképpen el kell 
végeztetnünk a teljes felújítását. A mai árak mellett, ez biztos, hogy milliós nagyságrendekbe 
kerül. Nézem az árakat, de már az anyagvásárlás költsége is több százezer forint. 
 
Mlinkó Nándor: 
Tudjuk, hogy nagyon drága lesz, de a felújítás már elkerülhetetlen. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

6/2021.( VI.24.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Fürdőszoba felújítás. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a tulajdonát képező Vanyarc Mikszáth út 2 szám alatti szolgálati lakás fürdőszobáját fel 
kell újítani. Egyben felkéri Szabó Sándor alpolgármestert a kivitelezői árajánlatok, illetve az 
anyagok beszerzési árainak bekérésére, majd a kivitelezés megrendelésére, a képviselő 
testület tájékoztatásával.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: alpolgármester  
 
Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 
 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Hrncsjár Mihályné            Várnai Ildikó 

polgármester                       jegyző 
----------------------------------------------------- 

Thomka Noémi 
Jegyzőkönyv-hitelesítő 


